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Kokoomuksen valtuustoryhmän aloite: 

Hyvinvointialueiden aloittaessa toimintansa on tärkeää, että ”tehtävänjako” 
Hyvinkään kaupungin ja hyvinvointialueen välillä on selvää. Erityisesti niiden 
toimintojen kohdalla, missä jo nyt Keski-Uudenmaan kuntayhtymän ja kaupungin 
rajapinnassa olevien toimintojen kanssa on ollut epäselvyyksiä. Tällaisia ovat 
sellaiset toiminnat, jotka ovat hyvinvointia ja terveyttä edistäviä palveluja, mutta 
myös tarjoavat osittain terveydenhuollollisia  sekä sosiaalisia palveluja. 

Jo nyt on käynyt ilmi, että sellaisia toimintoja ovat mm mielenterveysyhdistyks 
Verson, Mäntylän ja Hyvinkään Toimari ry:n sekä Mannerheimin 
lastensuojeluyhdistyksen kummitoiminta. Vastaavanlaiset tärkeät toiminnat 
tuotetaan pitkälti vapaaehtoistoimin ja pienillä avustuksilla.  

Tällaisten toimintojen siirtyminen kokonaan kaupungin vastuulle maksaa paljon 
enemmän kuin kohtuulliset vuosiavustukset, joiden turvin ne palvelevat erittäin 
kustannustehokkaasti sekä ammattitaitoisesti. 

Esitämme, että kevään 2022 aikana Hyvinkään kaupunki selvittää sellaiset toiminnat, 
jotka ovat Keusoten ja kaupungin rajapinnassa ja niillä on uhka jäädä ilman 
rahoitusta. Lisäksi selvityksessä tulee olla kustannusarvio niiden vuosittaisesta tuen 
tarpeesta. Tavoitteena tulee olla myös yhteistyöneuvottelut Keusoten ja 
tulevaisuudessa hyvinvointialueen kanssa. 

 

Hyvinkäällä 20.12.2021 

Hyvinkään Kokoomuksen valtuustoryhmä 

 


